
للأمـــن  الشـــامل 

والســـامة

المعنى الحقيقي للحماية
The true meaning of protection



نحـــن مـــن 

بـــدأت الشـــامل للأمـــن والســـامة منـــذ 10 ســـنوات وتخصصـــت فـــي مجـــال الأنظمـــة الأمنيـــة حيـــث انهـــا جمعـــت أفضـــل 
الخـــرات والكـــوادر الهندســـية والفنيـــة والإداريـــة لتقديـــم أفضـــل الخدمـــات لعملائهـــا فـــي كل وقـــت وفـــي كل مـــكان وفـــي 
عملائنـــا  وإحتياجـــات  متطلبـــات  لتلبيـــة  فاعليـــة  وأكـــر  أنســـب  حلـــول  دائمـــاً  فهنـــاك  للقلـــق  ولاداعـــي   ، الظـــروف  مختلـــف 

Shamel For Security & Safety  has launched ten years ago and specialized in security systems, where we had gath-
ered the best expertise, engineering, technical and administrative cadres to provide the best services to our cus-
tomers anytime and everywhere under different circumstances. There is no need to worry; we always have more 
appropriate and effective solutions to meet the requirements and needs of our customers

About Us
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رؤيتنا

Our Vision

تحقيق الرضا الشـــامل لعملائنا من خلال العمل الدؤوب 
والمســـتمر لتقديم أفضل الخدمـــات، طبقًا للمواصفات 
والمقاييـــس العالميـــة فـــي مجـــال الأنظمـــة الأمنيـــة 

Acquiring overall satisfaction of our customers through 
continuous hard work and providing the best services 
in accordance with the specifications and international 
standards in the field of security systems
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رسالتنا
Mission

بجـــودة  والمنتجـــات  الخدمـــات  أفضـــل  تقـــدم  الأمنيـــة  الأنظمـــة  مجـــال  فـــي  تعمـــل  والســـامة  للأمـــن  الشـــامل 
. الشـــخصية والعمليـــة  الحمايـــة الإلكترونيـــة للممتلـــكات  تنافســـية وفـــي وقـــت محـــدد لتحقيـــق أفضـــل طـــرق  وأســـعار 

Shamel For Security & Safety works in the field ofsecurity systems to provide the best services an qualty prod-
ucts with competitive prices in fixed time toachieve the best methods of electronic security for businessand 
idvidual property
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الجودة الشاملة منهجنا .«	

 الالتزام بالمواعيد شعارنا .«	

 روح الفريق .«	

 الوقت ثروتنا. «	

	»“Total Quality “ is our approach”.

	» Punctuality is our motto. 

	»Team spirit. 

	» “Time” is our wealth. 

قيمنا
Values
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خــدمــاتــنـــا
Our services
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توريد وتركيب أنظمة المراقبة التلفزيونية المغلقة 

Supply and Installation of Closed-circuit Television 
(CCTV) systems.

حماية المنشآت والممتلكات والأفراد .

إمكانية العرض والمراقبة من أي مكان في العالم من خلال الأجهزة الذكية أو الكمبيوتر.

 إمكانية الرؤية الليلية بإستخدام أفضل انواع الكاميرات .

 توفير الدعم الفني وخدمات مابعد البيع على مدار 24 ساعة .

Facilities, property and individuals security. 

Possibility to monitoring from anywhere in the world through smart devices or computer. 

Night vision via the best kinds of cameras. 

Providing technical support and after-sales service 24 hours a day. 
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توريد وتركيب أنظمة التحكم بالدخول والخروج

Supply and Installation of Access Control 
Systems

الدقة والسهولة والرقابة  في تسجيل أوقات الحضور والإنصراف .

توفير الوقت والجهد .

حماية المباني والمنشآت من دخول الأشخاص الغير المصرح لهم بالدخول 

إمكانية تحديد كل بطاقة لشخص معين وإمكانية تحديد أوقات السماح بالدخول والخروج .

إمكانية الربط بنظام الإنذار المبكر .

accuracy, convenience and control in recording attendance and leave times. 

 Save time and effort. 

 protect Buildings and facilities from entry of unauthorized persons .

 Possibility to identify ID to a specific person and specify access times. 

 Possibility to connect to early warning system.
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توريد وتركيب أنظمة الإنذار ) السرقة / الحريق (

Supply and Installation of Alarm Systems 
(Security Alarm / Fire Alarm)

إن تأمـــن منزلـــك ومنشـــاتك بأنظمـــة الإنـــذار المبكـــر ضـــد السرقـــة والحريـــق يمنحـــك 

الأمـــان والوقايـــة ، ولـــذا نحن نقـــوم بتقديم هـــذه الخدمة بأفضـــل الوســـائل والتقنيات 

الحدثيـــة المتطورة بـــإشراف نخبة من المهندســـن المتخصصين وبطاقـــم فني مؤهل .

Securing your home and facility of early alarm systems against theft and 

fire provides you safety and prevention, and so we provide this service with 

the best tools and modern developed techniques under the supervision of a 

group of professional engineers and qualified technical staff.
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توريد وتركيب أنظمة الشبكات

يحتـــاج قطاع الاعمـــال إلى طرق فعالـــة للتواصل ومشـــاركة المعلومات 

اليوم أكثر من أي وقت مضى حيث ان انشاء شبكة أمنه وموثوقة يضمن 

لعملك الحصول علي مســـتويات عالية من امان الشبكة والتحكم الكامل 

فـــي جميـــع أجهزتك لحماية الشـــبكة من تهديـــدات الهجمات الســـيبرانية

• ربـــط الأجهزة والفـــروع المختلفة ببعضها البعض عبر شـــبكة موحـــدة مهما تعددت 	

لتســـهيل التواصل بين لأشخاص.

•  سهولة إرسال واستقبال الرسائل ومشاركة الملفات بمجرد الاتصال بالشبكة.	

• تحديد المشاكل القائمة من خلال عمل نظام شبكي إداري للمنشأة.	

• سهولة إرسال واستقبال الملفات بمجرد الاتصال بالشبكة.	

• تقوية أنظمة الحماية في النظام الشبكي لمنع اختراقها بأي شكل من الأشكال.	

مميزات إنشاء شبكة امنة وموثوقة لعملك
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Supply and installation of Network systems

The business sector needs effective ways to communicate and 

share information today more than ever before, as creating a secure 

and reliable network ensures your business obtaining high levels of 

network security and full control of all your devices to protect the 

network from the threats of cyber attacks.

•	 Connecting different devices and branches to each other through a unified network, no matter how many, to facilitate 

communication between people.

•	   Ease of sending and receiving messages and sharing files once connected to the network.

•	 Identifying existing problems through the work of an administrative network system for the institution.

•	 Ease of sending and receiving files once connected to the network.

•	 Strengthening the protection systems in the network system to prevent penetration in any way.

Advantages of creating a secure and reliable 
network for your business.
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توريد وتركيب أنظمة الإتصالات

ممـــزات تهيئة حلول الاتصـــالات - خدمة VOIP في 

قطاع الأعمال في الســـعودية؟

• توفر تكلفة متناسبة مع كافة القطاعات أياً كان حجمها.	

• تنظيم عمليات الاتصالات الداخلية بين الموظفين.	

• مكالمات جماعية صوت وصورة عالية الدقة.	

• سهولة التواصل مع اي شخص في اي مكان وفي أي بلد.	

• تقارير وتحليلات لقياس مستوى الإداء.	

• منتجات ذات تصميم مميز وسهولة الاستخدام	

الفـــرص  مـــن  الكثـــر  الموحـــدة  الاتصـــالات  تكنولوجيـــا  وفـــرت 

لمنظمـــات الأعمال، لذا نحن في الشـــامل للأمن والســـامة نوفر 

لـــك حلـــول مبتكرة مـــن الهواتـــف المكتبيـــة التي تعمـــل بتقنية 

الصـــوت والفيديو عبر بروتوكول الإنترنت VoIP وشاشـــات متعددة 

الألـــوان، بالإضافة إلـــى حلول واجهـــزة الانتركم وســـماعات الكول 

ســـنتر ومنتجات متعددة تخدم مختلـــف القطاعات أياً كان حجمها.
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•	 provides a cost commensurate with all sectors, regardless of their size.

•	 *Organizing internal communications between employees.

•	 *High-resolution video and audio group calls.

•	 *Ease of communication with anyone, anywhere, in any country.

•	 *Reports and analyzes to measure the level of performance.

•	 *Products with distinctive design and ease of use.

Advantages of creating communication solutions - VOIP service 
in the business sector in Saudi Arabia?

Supply and installation of communication systems

Unified communications technology has provided a lot of opportunities 

for business organizations, so we at Shamel Security and Safety provide 

you with innovative solutions of office phones that operate with voice 

and video technology over Internet Protocol (VoIP) and multi-color 

screens, in addition to intercom solutions and devices, call center head-

sets and multiple products that serve various sectors, whatever size was.
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الآيـــزو  شـــهادة 
ISO certification
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إعتمادتنا
Shamel Approvals
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شركاؤنا بالنجاح
Success Partners

19



شركاؤنا بالنجاح
Success Partners
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عملاؤنا
Our Clients
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عمــلاؤنــا
Our Clients
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تواصل معنا
Contact Us
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0564785054- 0569765861

0503379175 - 0542749721
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www.shamelsecurity.com

mail@shamelsecurity.com


